
   
 

  Kjære venner 
 

Kristkirken er i vekst. Antall fremmøtte øker på de fleste arenaer. Nye blir kristne og kristne blir 
nye. Vi har aldri vært flere medlemmer. Og det bugner av visjoner og muskler. Men vi har  

et veksthinder i fellesskapet vårt, som vi ønsker å få bukt med. Dette er situasjonen: 
 

I årene 2018 – 2022 var det månedlige snittet på givertjenesten ca. 380.000 kroner. På mange 
måter gode tall; det er vakkert hvordan Kristkirken løftes og bæres av et samlet fellesskap.  

Problemet er at beløpet har vært uendret. Og at vi ikke får like mye for kronen i dag som i 2018.  
 

I tillegg har vi flyttet i denne perioden og hatt to år med pandemi. Leieinntekten i nye lokaler har 
derfor kun vært 10-20 % (!) av det vi hadde i Kanalveien. Kombinert med økte kostnader  

har dette gitt årlige underskudd i 2020 – 2022. På til sammen over én million kroner. 
 

En gledelig nyhet er at det har skjedd noe denne høsten. Prognoser tyder på at årsregnskapet går i 
pluss – for første gang i nye lokaler! En medvirkende faktor er at givertjenesten de siste månedene 

har økt til ca. 420.000 kroner i snitt. Det er positivt, og akkurat nå har vi hodet over vannet. 
 

Men vi vil så mye mer enn å ha hodet over vannet! Vi vil investere i våre unge gjennom å øke 
ungdomslederstillingen. Vi vil investere i lederutvikling. Vi vil bevilge mer penger til misjonale 

initiativ. Vi vil oppgradere lokalene våre – særlig i møte med lydforhold. Og slik kunne vi fortsatt. 
 

Staben jobber målrettet med leiemarkedet. Vi jobber også med andre inntektskilder. Men i tillegg 
til dette henvender vi oss nå til menigheten med følgende utfordring: Klarer vi i fellesskap å løfte 
givertjenesten til et nytt platå i løpet av 2024? Fra 420.000 kroner til 470.000 kroner i måneden? 

 
 

Om 200 av oss øker nåværende 
månedsbeløp med 200 kroner, så er vi der!  

 
Blir dere med? 

 

Ved hjelp av QR-koden til høyre kan du enten 
øke ditt beløp, eller registrere deg som fast 

giver. Du kan også se https://gi.kristkirken.no  

 
 

 

Varme hilsener fra alle oss i eldsteråd og stab, som selv vil gå foran i dette; 
Håvard – Thomas – Endre – Kristoffer – Leif Tore – Tarjei – Vigdis – Marius – Rita – Terje 

 
 
«Ikke så at jeg trakter etter gaven. Men det jeg trakter etter, er frukten av den, som rikelig skal komme dere til gode!» 


